



Greetings to everyone taking part in the launch of the Virtual Museum of Asian Canadian Cultural Heritage.

Our Government is committed to giving people from all across the globe special access to Canada's heritage. Interactive technologies have proven to be very useful in achieving this goal. The Virtual Museum of Asian Canadian Cultural Heritage puts these technologies to use to allow us to discover the richness of Asian cultures in Canada. Another remarkable example of the Internet being used in this manner is the revamped Virtual Museum of Canada. These are two wonderful windows on the cultural and historic treasures of our country.

On behalf of Prime Minister Stephen Harper and the Government of Canada, I congratulate everyone who has worked hard to make the Virtual Museum of Asian Canadian Cultural Heritage a reality. Our Government is proud to support the creation of virtual museums like this one in order to showcase Canada's heritage in all its diversity.

J'aimerais saluer tous ceux et celles qui prennent part au lancement du Virtual Museum of Asian Canadian Cultural Heritage.

Notre gouvernement a à cœur de donner aux gens des quatre coins du pays et du monde un accès privilégié au patrimoine du Canada. Les technologies interactives s'avèrent très efficaces pour atteindre cet objectif. Le Virtual Museum of Asian Canadian Cultural Heritage utilise ces technologies pour nous faire découvrir la richesse des cultures asiatiques au Canada. Un autre exemple remarquable de l'utilisation d'Internet est la version améliorée du Musée virtuel du Canada. Voilà deux magnifiques fenêtres ouvertes sur les trésors culturels et historiques de notre pays.

Au nom du Premier ministre Stephen Harper et du gouvernement du Canada, je félicite tous ceux et celles qui ont travaillé avec ardeur pour que le Virtual Museum of Asian Canadian Cultural Heritage devienne réalité. Notre gouvernement est fier d'appuyer la création de musées virtuels comme celui-ci, afin de mettre en valeur le patrimoine canadien dans toute sa diversité.


The Honourable / L'honorable James Moore

Canada